
 

                                                                                                                
 

         Borne 27-02-2024 
 
Voorzitter, 
 
De fractie van het CDA heeft bij voorgaande gelegenheden al aangegeven dat 
zij kan instemmen met dit raadsvoorstel. Wij onderschrijven het nut en de 
noodzaak van een beleidskader voor het toekennen van subsidieaanvragen. 
Het beleidskader en de verordening worden met alle subsidieontvangers 
besproken, zo lezen wij in het raadsvoorstel. Wij zijn heel benieuwd wat 
daaruit komt. 
 
Voorzitter, onze afsluitende vraag is dan ook of de portefeuillehouder kan 
toezeggen dat hij via de evaluatie ons ook informeert over substantiële 
knelpunten, die hij tegengekomen is, bij de uitvoering van de voorliggende 
verordening. 
 
Voorzitter, wij zijn op voorhand geen voorstander van het ingediende 
amendement voor het schrappen van beleidskader nummer 12. Wij vinden dat 
op dit moment enerzijds voorbarig om een onderzoek naar de mogelijkheden 
van een zogenaamde subsidie-stichting te blokkeren. Anderzijds: te zijner tijd 
komt dan mogelijk zo’n voorstel op basis van een onderzoek naar ons toe en 
dan mogen wij als raad daar op dat moment nog van alles van vinden. Maar 
voor een definitief standpunt over het ingediende amendement wachten we de 
reactie van de portefeuillehouder af. 
 
Voorzitter, tot zover in eerste termijn. 
 
 


